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Nijverdal 6 december 2010 

Geachte raadsleden van de Gemeente Hellendoorn - , o 

Via dit schrijven wil ik het schrijven van de fysiotherapeuten maatschap uit de Kruidenwijk 
aan het college van Burgemeester en Wethouders van 8 november j 1 en aan u als 
gemeenteraad van 4 december ondersteunen. 
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Na 32 jaar gewerkt te hebben in Hülsen en de Kruidenwijk als huisarts zal ik mijn 
werkzaamheden als praktijkhouder gaan neerleggen per 1 september 2011. In tegenstelling tot 
veel andere huisartsen in Nederland, die met pensioen gaan zonder opvolging, ben ik in de 
gelukkige omstandigheid dat een jong huisartsen-echtpaar Stuveling-de Bree uit Deventer 
mijn werk in de praktijk wil overnemen. Als oudere collega ben ik onder de indruk van hun 
uitgebreide kennis en medische ervaring elders opgedaan. 

De huidige lokatie van de praktijk aan de Morgenster 4 is al jaren te klein geworden Miin 
vrouw en ik zijn op 1 juni 1980 samen als doktersassistente en dokter begonnen in Hülsen, en 
m 1987 verhuisd naar de praktijk annex woonhuis aan de Zuidelijke Hoofddiik later 
Morgenster, in de Kruidenwijk. Deze (eerste) huisartsenvestiging in de jonge Kruidenwijk 
werd indertijd sterk gestimuleerd door het gemeentebestuur, dat in de jaren 80 nog 
zeggenschap had over de spreiding van huisartsenpraktijken. Met alleen eigen 
ondernernersnsico hebben we toen de stap gewaagd. Inmiddels bestaat het praktijkteam uit 3 
assistentes, 1 praktykondersteuner-somatiek en 2 huisartsen. Daarmee is het praktijkpand veel 
te krap geworden. Onze nieuwste parttime medewerker, de sociaal psychiatrisch 
verpleegkundige dhr Straatman, werkt als praktijkondersteuner-geestelijke-zorg 
noodgedwongen vanuit een gehuurde locatie in het Medisch Centrum Nijverdal. 

Mijn opvolgers echter zien wel mogelijkheden om hun werk als huisartsen voort te zetten in 
samenwerking met het artsenechtpaar Maarleveld-Möller en met collega Sok binnen het 
Medisch Centrum Kruidenwijk, Kruidenlaan 276-282. Daartoe moet wel de nodige 
praktijkruimte beschikbaar komen. 

Zoals u uit de brief van de fysiotherapeuten weet, willen de paramedic! nieuwbouw realiseren 
om voldoende ruimte te creëren voor de fysiotherapeuten zelf, voor logopedie, en wellicht 
andere paramedische= zorgverleners. Als hierdoor hun huidige werkplek vrij komt, dan zouden 
alle huisartsen in de Kruidenwijk samen plannen kunnen maken om de totale beschikbare 
praktijkruimte te verbouwen en opnieuw in te richten tot een praktijk van meerdere huisartsen 
onder een dak, met mogelijk één callcenter en balie, en met meer gebruik van de gezamenlijke 
diagnostische en therapeutische middelen. Daarnaast heeft het centrum van de Kruidenwijk 
reeds een praktijk van verloskundigen, een consultatiebureau voor baby's en peuters een 



medicijnuitdeelpost van alle apotheken samen, en een prikpost van de Stichting 
Huisartsenlaboratoria Oost-Nederland 

U zult het ongetwijfeld met mij eens zijn dat deze mogelijke nieuwe ontwikkeling een 
gunstige uitbreiding en kwaliteitsverbetering van medische zorg kan inhouden voor de 
gemeente Hellendoorn, en de Kruidenwijk in het bijzonder. Uitbreiding van de huisartsenzorg 
garandeert ook de andere zorgvoorzieningen een betere toekomst in de wijk. Deze 
verbeteringen in het zorgaanbod berusten puur op particulier initiatief zonder dat de lokale 
overheid daar subsidiekosten voor hoeft te reserveren. 

Omdat de plannen van een uitbreiding van het Medisch Centrum Kruidenwijk al enkele jaren 
stagneren, maak ik mij grote zorgen hoe en wanneer de noodzakelijke uitbreiding tot stand 
kan komen. Het is namelijk niet ondenkbeeldig dat mijn opvolgers zouden moeten besluiten 
om andere plannen te maken voor hun werk als huisarts, als de realisatie jaren op zich laat 
wachten. Dat zou een verlies betekenen voor de gemeente, en mogelijk afstel van 
verbeterplannen. 

Ik wil u, als vertegenwoordigers van de burgers, vragen om bij het College aan te dringen op 
voortgang van de nodige procedures, die uitbreiding van het Medisch Centrum Kruidenwijk 
binnenkort mogelijk gaan maken. 

Met vriendelijke groeten, en hopend op een gunstige beschikking verblijf ik, 

J.W.A. Valeton, huisarts. 


